



Referat styremøte nr. 6/2017

Tid: Onsdag 2017-11-08 kl. 19:00-20:30
Sted: Klubbhuset, Ormåsen.

Til stede: Kirsti Aas Olsen, Inger Isnes Tyse, Hans Roar Bakken, Tom André Alstadsæther, Berit Grosvold, Knut T. Maudal, Helga Peveri, Anne Marthe Peveri, Kristin Viken og Ellen Ruud.

Forfall: Ingen.

Referatet sendes pr. mail til: Styremedlemmer, Pål Woldstad Hanssen (revisor), Arne Nedberg (revisor), Kjell Klokkeud og Hans Roar Bakken (redaktører av Eikerhornet), Rolf Lunde (redaktør av Eiker o-lags hjemmeside).

Sak 30/17: Referater og meldinger

- a) Godkjenne referat fra styremøtet 13.09.: Tas til informasjon uten merknader.
- b) Nytt fra utvalgene:
 - 1) Rekruttutvalg v. Kristin: Positiv utvikling i rekruttgruppa og mange vil nok møte opp når sesongen starter igjen til våren.
 - 2) Husutvalg v. Berit: Det siste møtet i utvalget var 19.10. Klubbkvelder for 2018 ble fastsatt, men mangler temaer for kveldene. Tar gjerne i mot forslag. Kommentar fra Kirsti: Det bør også være aktuelt med ungdomskvelder. Sak på neste styremøte: Ungdomskvelder og samlinger for de aktive. Strategiplanen er gjennomgått og mye er oppnådd. Utbedringer på klubbhuset: Trappa trenger sliping og planer om dette i 2018. Positivt med familiepris, 50 kr.
 - 3) Trimutvalg v. Knut: Statistikk for 2017 viser bl.a. at mange har brukt tur-o på nett. Tur-o og ti på topp poster for 2018 er fordelt på medlemmer i utvalget. Spørrensetra er utsatt til 2019. Eli Tufte Hanssen ønsker å gå på et kurs som arrangeres av NOF på Gardermoen 18. – 19. november. Spørsmål om en må søke styret i forkant. Kirsti: Det er helt greit å melde seg på. Planlagt fellestur i 2018. Premier til avslutning er bestilt. Spesiell premie til Kjell Amundsen for flott og trofast innsats gjennom mange år. Årets avslutning holdes i grendehuset på Ormåsen. Der er det god plass, men det er behov for flere bord. Hans Roar ordner dette. Knut skal se på rapporteringsskjema fra NOF og som gjelder tilskuddsmidler. Spørsmål om utdeling av jubileumsbøker i forbindelse med avslutningen. Hans Roar: Bøkene skal i utgangspunktet ikke deles ut. Kirsti: Nye medlemmer kan få boka.
 - 4) Aktivutvalg v. Inger: Avslutning på årets sesong 07.11. Mange møtte opp og 75 premier ble delt ut. God stemning og en fin avslutning. Rundt 50 flere deltakere på løp i 2017 enn i fjor. Hans Roar: Antall deltakere på løp er interessant. Bredden! Lone Brochmann kommer på det siste møtet i utvalget, og da skal treningsopplegget for 2018 diskuteres. Årsmeldingen for utvalget er stort sett klar.
 - 5) Teknisk utvalg v. Hans Roar: To møter i utvalget siden forrige styremøte. Jobber med løpsarrangement i 2018. Eikerløpet: 10.05. Kartplan: Nærkart og skolekart. Frist for ferdigstilling, juni 2018. Viser ellers til referat fra 04.10. og 25.10.



- c) Aktuelle tidsfrister – Årshjul, pkt 1 i Administrative rutiner: November: Det er søkt om spillemidler til utstyr (NOF). Endring: Frister for bidrag til årsmeldingen 2017 og budsjett 2018 er endret fra 20.11. til 01.12. Aktuelle tidsfrister skal heretter legges ut på klubbens hjemmeside.
- d) Annet:
Evt. saker som er kommet inn etter utsendt saksliste: Ingen saker

Sak 31/17: Årsmelding 2017 og budsjett 2018

Frister for bidrag til årsmeldingen 2017 og budsjett 2018 er satt til 20. november. Jf. Administrative rutiner. Dette endres til 01.12. Administrative rutiner oppdateres. Siden årsmøtet holdes i januar vil regnskapet gjennomgås på neste styremøte, 13. desember. Hans Roar: Gjennomgang av årsmelding 2016 når det gjelder ansvarsområder. De ansvarlige sender stoff til H. R. innen 01.12.

Sak 32/17: Erfaringer fra Eikernatta og Over skauen

Hans Roar:

Eikernatta: Vellykket arrangement bortsett fra kollisjon med andre løp. Vel gjennomført av løpsleder Anne Marthe! Litt langeløyper og mange klasser på få løpere. Inger: D15-16 på A-nivå. Vanlig at denne klassen har B-nivå. Hans Roar: Bør vurdere vanskelighetsgraden. Fast kontra fri start bør også vurderes. Det finnes flere alternativer her.

Over skauen: Også et vellykket arrangement med skryt fra flere løpere. Vel gjennomført med løpsleder Kirsti og løypelegger Tor i spissen. Evaluering er klar. Postenheter på snor er greit. Forslag i 2018: Hoensvannet.

Sak 33/17: Referat fra lagerledermøtet/terminlistemøte BuOK

Hans Roar: Møte 18.09. Saker: Friluftskartlegging, temakart. Tilskuddsordning. Terminliste for 2018 drøftet. Isa Heggedal har overtatt som kretskoordinator etter Bergliot Bugge Aaserud. Mulige endringer i kretsstyret. KM: 27.08.2018.

Sak 34/17: Referat fra lagerledermøtet Ø.E Idrettsråd

Anne Marthe og Hans Roar møtte. Saker: Forslag til fordeling av lokale aktivitetsmidler. Tilskudd til kart. Frist for rapportering om medlemstall: 01.11. Gruppearbeid: 5 punkter for "hjertesaker". Frist for søknad om spillemidler: 15.10. Eiker o-lag har søkt.

Sak 35/17 Nærmiljøanlegg Nedre Eiker kommune

Hans Roar: O-laget skal søke om midler til 2 kart: Sprintkart Mjøndalen og skolekart Åsen skole. Frist 15.11. Prioriterer sprintkartet. Synfaring: Leif Roger Hultgreen.

Sak 36/17: Eventuelt

- a) Helga: Sparebanken Øst: Søknadsskjema for tildeling av midler er nå tilgjengelig i nettbanken. O-laget søker ikke i år. Regnskap: Ny nettbasert løsning med Klubbadmin. har vært teknisk krevende, og har jobbet mye, men det meste er på plass nå. Halve året er ført.
- b) Kirsti: Fått henvendelse fra Eli Bakken at det er flere premier på lageret og at disse kan deles ut gratis. Knut: Har hentet noen i forbindelse med tur-o. Tidligere har Inger og Kristin gjort det samme for aktiv og rekrutt. Forslag fra Berit i husutvalget at disse kan deles ut i forbindelse med klubbkvelder.



- c) Kristin: O-laget skal arrangere o-troll leir i 2018, aldersgruppe 9-13 år. Rekruttutvalget trenger assistanse i forbindelse med arrangementskomité. Vanlig med ca. 100 deltakere som skal overnatte. Forslag fra Anne Marthe at ungdommene i aktiv stiller opp.

Ellen Ruud
2017-11-20

*Neste møte: Onsdag 13.12.2017. Kl. 18:30 på klubbhuset, Ormåsen.
Ansvar for "noe å bite i": Inger.*